
 
 

 

Västra Götalandsregionen har stora utmaningar inom psykiatrin. Köerna måste kortas 
och tillgängligheten måste ökas. Samtidigt finns det verksamheter som måste hantera 
besparingar inom psykiatrin. Det är svårt att få ekonomin i balans i både 
beställarnämnderna och utförarstyrelserna och alla brottas med stora besparingar. 
Detta kommer inte att förbättra tillgängligheten eller korta köerna.  

Psykiatrin är ett viktigt område där det sker mycket bra arbete, men det finns även 
stora utmaningar och förbättringsmöjligheter. Risken med de stora besparingarna är att 
psykiatrin prioriteras bort. Vi Socialdemokrater har tidigare agerat i hälso- och 
sjukvårdsnämnderna för att säkerställa att det prioriterade området psykiatrin har de 
resurser som krävs för att möta vår tids stora utmaning med psykisk ohälsa. Det är 
viktigt att psykiatrin prioriteras och satsas på. Vi vet att behovet ökar dramatiskt, och 
kan komma att öka ännu mer under pandemin.  
 

• Vilka åtgärder vill ni vidta för att förbättra tillgängligheten inom psykiatrin i 
Västra Götalandsregionen? 


